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KAM MŪSŲ LIETUVOS TAUTA PRIVALĖS PADĖKOTI UŢ SAVO PATIRTUS 

IŠGYVENIMUS ĮVEIKDAMA EKONOMINĖS KRIZĖS ŠMĖKLĄ? KAS BUS TIE DIDVYRIAI 

IKI TOKIO LAIMĖJIMO PRIVEDĘ MŪSŲ ŠALIES MOKESČIŲ MOKĖTOJUS?  

 

 

Stebėdamas dabartinę situaciją 

šalies ekonomikoje ir 

vykdomosios valdţios 

valdymą kitaip šios antraštės 

pavadinimo ir negaliu 

uţvadinti, nes pusę darbo 

siekiant galimo bedarbystės 

rekordo jau padaryta, kadangi 

šiuo metu ţiniasklaidoje 

skelbiama, kad bedarbių 

Lietuvoje yra 200 tūkstančių. 

Bet ţinoma realybėje jų yra 

daugiau, nes mūsų ţiniasklaida 

perduoda tai kas jai būna 

pasakoma. Aš šį skaičių 

pabandysiu padidinti iki 

300 000 tūkstančių tam, kad jis 

būtų arti realios tiesos.  

 

 

 

 

Taigi ką reiškia šis bedarbių skaičius ir kaip jis atsirado. Šį klausimą ir panagrinėsim fiksuodami  

 

dabartinį laiką. Dabar yra 2009 metų kovo pabaiga, o tai reiškia, kad pasibaigė pirmas ketvirtis. Ir jau 

galima kalbėti apie pirmuosius suformuotos iš keturių partijų koalicijų Vyriausybės pasiektus 

rezultatus, nes 100 dienų nuo jų valdymo pradţios praėjo. O pasiektas rezultatas finansų ministerijos 

jau skelbiamas, kad biudţetas vien per vasario mėnesį buvo deficitinis. Centrinė valdţia išleido  

surinko 2,09 milijardo, o išleido daugiau nei 3 Milijardus. Deficitas 1 milijardas litų. Taigi lauksim 

tolimesnių rezultatų per ateinančius mėnesius. Šis rezultatas pasiektas, kada Vyriausybė ėmėsi 

antikrizinio plano vaidmens.  

 

Šis ketvertas parodė solidarumą ir sukūrė koaliciją. Dabar jos pirmieji rezultatai per 100 dienų jau 

pasiekti. Iki galimo rekordo jiems dar liko tik gerai pasistengti ir Tauta uţ tai, kad ją padarė 

BEDARBIŲ MINIA medalius tikrai jiems uţkabins.  



Taigi iš šių pirmųjų faktų galima konstatuoti, kad 

ekonomikos lėtėjimas nebuvo stabdomas, bet jis 

pagyvėjo. Klausimas A.Kubiliui „ Kodėl premjere taip 

atsitiko ? Negi tikėjotės daugiau surinkti į biudţetą 

perėmę valdymą. Juk turėjote galimybes tai padaryti, bet 

nepadarėte. Gal jums trūksta politinės valios, suvokimo ir 

nuovokos kaip turi būti tvarkoma šalyje lėtėjanti 

ekonomika ir kurios vietose pirmiausiai privalo būti 

daromi ir priimami neatidėliotini sprendimai. Jūs šio 

egzamino neišlaikėte, nes nesupratote kaip ir nuo ko 

reikia pradėti turint valdţios svertus, todėl ekonomika 

ţenkliai pradėjo lėtėti, o bedarbystė didėti“. 

 

Todėl, šios Vyriausybės finansininkui A.Šemetai būtų 

uţduodamas toks klausimas:- „ Ministre, kaip jūs 

būdamas šios srities specialistu, suprantate ir suvokiate 

kas yra biudţeto finansų subalansavimas? „. Aš savo 

loginiu mąstymu suprantu, kad ekonominis biudţeto 

finansinis balansas yra tendencingas numatomų įplaukų 

surinkimas į biudţetą ir jų teisingas administravimas bei  

 

 

 

 

 

paskirstymas. Taigi kas, ministre, šiuo klausimu pradėjus jums valdyti yra pasiekta ? O gi nieko tam, 

kad situacija gerėtų, nes sprendimų kaip turėtų būti gaivinama ekonomika nerasta, o augantis deficitas 

biudţete tai tik patvirtina. Pradţioje iš Vyriausybės pusės buvo kalbama apie 3 milijardų galimą 

deficitą, bet dabar jau prasideda uţuominos, kad gali būti reikalinga 5 milijardai. Todėl realiai 

vertinant galimą ekonominę situaciją šalyje prie šios Vyriausybės valdymo, ji tik ţenkliai suprastės, o 

tai reiškia jog mano prognozės, kad gali atsirasti 500 tūkstančiai bedarbių, o gal ir daugiau tokių 

ţmonių yra realios. Jei paimtume ir palygintume mūsų šalies bedarbystę pagal gyventojų skaičių su 

JAV, tai šią galingą šalį šioje vietoje galim pralenkti ir net iki 5 kartų, pasiekdami 30 proc. bedarbystės 

rekordą. Todėl šis nurodytas skaičius gali biudţeto deficitą pakelti nuo 3 milijardų Lt. iki 15 milijardų 

Lt. jei dar nedaugiau. 

 

Pabandysiu savo nuomonę pagrįsti tam, kad negalvotumėte, jog išsigalvoju ir kalbu apie nerealius 

laukiančius dalykus. Pabūsiu pranašu, kad galėtumėte pasiruošti ir pačiam blogiausiam scenarijui per 

kurį privalėsim praeiti. 

 

Taigi, artėjant LR Prezidento rinkimams, Vyriausybė 

laukdama galutinio šių rinkimų rezultato tam, kad 

suţinotų su kuo jai įgyvendinant pradėtą antikrizinį 

planą reikės toliau dirbti, o gal ji bus paleista 

nusprendė nesiimti jokių drastiškų priemonių. 

A.Kubiliaus pasisakymas, kad iki birţelio mėnesio 

jokių sprendimų nedarysime ir juos atidėsime kelią 

intrigą. Todėl man mintyse kyla toks klausimas: -„gal 

premjeras suabejojo, kad naujuoju šalies vadovu gali 

 

 

 

Noriu paklausti: – „Kas vyksta premjere? Kodėl lėtėja ekonomika ir didėja BEDARBYSTĖ? Juk jūsų 

koalicija bus atsakinga uţ šio plano įgyvendinimą. Taisykit klaidas, kol Lietuvoje neįvyko nekaltų 

ţmonių kraujo praliejimo, nes jei tai įvyks jūs būsite nusikaltę prieš mūsų Tautą.  

A.Kubilius savo pasakymu:- „Kad sprendimus atidėsim iki birţelio mėnesio, duoda pagrindo 

pamąstymui, kad jis abejoja D.Grybauskaitės laimėjimu, nes dar nėra tikras ar pats gali išlikti valdţioje 

su savo antikrizinio plano įgyvendinimu“. Taip, kad situacija labai rimta prieš pasidedant rinkiminei 

agitacinei kampanijai. 



 netapti nulemtoji D.Grybauskaitė, kurią jis remia“. Na kaip bebūtų šiuose rinkimuose mūsų Tauta vis 

viena turės kaţką pasirinkti, bet labai įdomu kokią ekonominę situaciją privalės perimti naujasis 

vadovas iš esamo prezidento V.Adamkaus, nes greičiausiai ši situacija iki jo atėjimo jau bus prie 

revoliucinės ribos ir galimo nekaltų ţmonių kraujo praliejimo. Todėl vienintelis išsigelbėjimas bus tik 

šio pasirinkto kandidato pateikta idėja mūsų Tautai, kuri galėtų ja suvienyti tolimesniam bendram 

šalies kūrimui sugraţinant politinį šalies stabilumą. Belieka dabar tik suţinoti kas jis (-ji) bus šios 

šalies Išgelbėtojas (-a). Kol kas visi kandidatai dar tyli, todėl jų tarpusavio rinkiminė agitacinė kova 

turi būti visų rinkėjų stebima ir analizuojama.  

 

Aš savo loginiu mąstymu prognozuoju, kad šiam lyderiui 

teks šią šalį traukti iš pačio dugno iki kurio gilumos per 

tuos likusius 3-4 mėnesius ir nuvarys šie didvyriai 

pasiekdami 500 tūkstančių bedarbių rekordą. Ką toks 

skaičius reikš Lietuvai ?. Na labai optimistiškai visus 

nuteikti kaip pas mus būna madinga sakyti tam, kad tik 

ţmones nuraminti tikrai nenoriu, todėl pasakysiu atvirai ką 

dabar galvoju savo akimis matydamas realią šiandieninę 

ekonominę situaciją: - „Lietuvos laukia neišvengiamas 

SOCIALINIS SPROGIMAS, 

kuris tikrai bus ir tai gali vesti vėl 

prie kraujo praliejimo ir nekaltų 

ţmonių aukų, nes tikiu, kad 

susiformavusios ţmonių 

emocijos ims viršų. Todėl šiuos „ tautos lyderius“ tikrai įpykę ţmonės ateis pasveikinti su šakėmis, 

kitais daiktais verţdamiesi į LR.Seimo rūmuose, nes visa tai kaip ekonominės krizės debesis jau 

pradeda formuotis virš šių politikų galvų. Jie to nesupranta, nes būdami akli ekonomikos gaivinime ir 

politiniame gyvenime dar nesuvokia link kur visa tai veda. Bet tegul taip būna tam, kad jie vieną kartą 

išmoktų klausytis kas jiems yra sakoma nuo Tautos, ką jie turi daryti ir kaip jie turi daryti jai 

tarnaudami, o ne ją išnaudodami.“ 

 

Dabar pabandykim nuţvelgti tą būsimą revoliucinės padėties viziją Lietuvoje, kuri neišvengiamai su 

kiekviena diena artėja. Aš perduosiu jums tą vaizdą, kuris formuojasi mano vaizduotėje, kada šiuo 

metu stebiu kaip yra valdoma mūsų šalis ir kokie priimami sprendimai įgyvendinant antikrizinį planą.  

 

Taigi pradėsiu nuo to, jog vartojimo lėtėjimas mūsų 

ekonomikoje ne iš kitur atsiras kaip iš pastoviai mūsų 

šalyje augančio bedarbių skaičiaus. O tai reiškia, kad 

jai valstybė jais negalės pasirūpinti, o ji tikrai to 

negalės padaryti, nes ne tokią ekonominę šalies 

politiką veda, tai šiems atleistiems ţmonėms beliks 

gyventi tik iš savo turimų santaupų. Vadinasi reali 

tikimybė tam, kad būtų galima išgyventi 

antikrizinėmis sąlygomis indėliai, kurie šiuo metu 

yra bankuose, iš jų bus išimami. Todėl ši būsima 

ekonominės krizės formuojanti banga, kaip koks 

cunamis pradės šluoti esamus komercinius bankus 

nuo rinkos paviršiaus, kadangi jų valdomo kapitalo 

vertė kas kart pradės maţėti ir jų akcijos kaina 

rinkoje privalės kristi, ţinoma jai jie finansų rinkoje 

pateikdami faktus neslėps realios finansinės padėties nuo birţos dalyvių. Šioje situacijoje nemanau, 

kad investuotojai bandys gelbėti šiuos bankus, kadangi čia jau būtų bergţdţias reikalas ir jų kapitalo 

praradimas.  

 

Tie kas turėtų valdyti ir kurti mūsų 

Lietuvoje, yra priversti stovėti eilėse. 

Bedarbystės didėjimas, kaip smauglys lėtina ekonomikos 

lėtėjimą uţdusindamas verslininkus. Kiek jie dar sugebės 

atlaikyti būdami savarankiškais??? 



Jei mūsų valstybė pradės vykdyti bankų nacionalizavimą bandydama eiti tuo keliu ką daro JAV ir 

kitos šalys ji vėl susidurs su naujomis ekonominės krizės pasekmėmis uţdėdama tik dar didesnę naštą 

mokesčių mokėtojams, nes vis viena prie tokios vedamos ekonominės politikos norėdami išlaikyti 

įvaizdį šiuo metu delsdama ir nesiskolindama, bus priversta skolintis pinigus iš TVF, kuris šiuo metu 

matydamas realią situaciją pasaulinėje ekonomikoje jau dieną ir naktį dideliu tempu būsimoms 

pasaulio šalims spausdina pinigus, kurios neturėdamos kitos išeities bus priverstos iš jo skolintis. 

Todėl šioje situacijoje naudą ir pelną turės TVF, nes valstybės savo skolas privalės jam grąţinti. O tie 

graţintojai būsime mes, mokesčių mokėtojai. Tai vienas mano pateiktas faktas, kuris jau greitu laiku 

mūsų lauks, nes dėka šios vykdomosios valdţios ir buvusių valdţių valdymo būsime įkeisti arba 

parduoti kaip kokie vergai TVF tam, kad išgyventi.  

 

Sekantis faktas, kuris pasitvirtins nuo vartojimo maţėjimo, tai smulkiajame ir vidutiniame versle 

pradės vykti bankrotai. Manau, kad pirmiausia palies buitinio vartojimo prekių prekeivius, tekstilės, 

avalinės, drabuţių ir kita. Todėl ši pakilusi ekonominės krizės banga rinkoje pradės naikinti maţų 

parduotuvių savininkų verslą, arba jie tam, kad dar išsilaikyti versle pardavinėjant savo produkciją 

privalės išmokti uţdirbti pinigus kitokiais rinkodaros metodais nei tai darė iki krizės. 

 

Ką reiškia pardavinėti produkciją kitu metodu ? O tai reiškia, kad sekti rinkos paklausą, turimas 

apyvartines lėšas teisingai investuoti į prekių įsigijimą ir pritaikant realius neišpūstus antkainius 

logiškai vykdyti prekybą. Todėl esu įsitikinęs, kad per 3-4 mėnesių laikotarpį šiame sektoriuje kainos 

nuo šiuo metu esamų kris 40-50 proc.. Galiu prognozuoti, kad tikrųjų, suprantančių kaip pardavinėti ir 

ką pardavinėti rinkoje liks gal kokia 30-40 proc., kiti bus pasmerkti ţlugti. Ne dėl to, kad jie nenori to 

daryti, bet dėl to,kad jie nėra tinkamai paruošti specialistai, kurie sugebėtų tai padaryti. Juk tais prekių 

pardavėjais pas mus tapo bet koks uţsigeidęs ţmogus nusprendęs tapti verslininku. Štai čia jam bus 

pateiktas gyvenimiškas egzaminas, kokiu būdu ir kaip išlikti versle. Sugebės orientuotis ką ir kaip turi 

elgtis antikrizinėmis sąlygomis išliks rinkoje, neras sprendimų ţlugs. 

 

Aš dar pradţioje pradėjęs rašyti savo komentarus minėjau ir esu tuo visiškai įsitikinęs, kad verslas 

privalo jungtis ir stambėt tam, kad galėtų išlikti rinkoje. Todėl vienintelė išeitis jei nenori jungtis prie 

ko nors ir būti kieno tai dalimi, belieka tapti mūsų „OSC“ kuriamos paslaugos aptarnavimo 

administravimo valdymo sistemos dalimi-paslaugų tiekėju, rangovu. Ir čia nėra mano kaip OSC 

vadovo agitacija, bet aš kalbu apie esamą realybę, nes kitaip, jei nebus suvienytas verslas per šią 

kuriamą sistemą, jis esamomis rinkoje esančiomis krizinėmis sąlygomis bus priverstas bankrutuoti. 

 

Tuoj pagrįsiu būsimą bankroto versijos tendenciją. Taigi įsivaizduokite, kad jūs norite parduoti savo 

paslaugą rinkoje, kai joje egzistuoja gilėjanti ekonominė krizė. Ką jūs pirmiausiai darote norėdamas 

išlikti rinkoje tam, kad pritraukti savo klientus, kuris matydamas kaip ir kas vyksta ekonomikoje 

neskubės priiminėti sprendimų kaip jum norėtųsi, nes jis pageidaus rasti optimaliausią ir priimtiniausią 

sprendimą tam, kad naudodamasis šiomis susidariusiomis krizinėmis aplinkybėmis galėtų gerokai 

sutaupyti, o jūsų verslą nuvaryti į bankrotą, kadangi dėl to būsimo kliento rinkoje prasidės kova dėl 

išlikimo ir kiekviena įmonė stengsis klientus vilioti visokiomis priemonėmis, ko pasiekoje bus 

priversta mušti savo paslaugų kainą. 

 

Todėl manau, kad įmonės bus priverstos nemaţai investuoti į rinkodarą tam, kad galėtų išlikti rinkoje. 

Šių įmonių išlaidos ves prie samdomų darbuotojų darbo atlygio maţinimo, nes dabartinėje 

bedarbystėje jų paklausa jau yra ţymiai išaugusi, o toliau tik didės. Vadinasi kvalifikuotą specialistą 

bus galima nusamdyti uţ maţesne kainą, nei tai buvo galima padaryti iki krizės. Todėl vėl galima 

prognozuoti, kad realiai darbo uţmokesčio fondas įmonėse gali maţėti 40-60 proc. jei dar nedaugiau 

tam, kad išgyventi. 

 

Aš čia tik keletą tokių pavyzdţių paėmiau panagrinėti jūsų pamąstymui tam, kad suvoktumėte ir 

suprastumėte, kad mūsų šalis su šia valdymo administravimo sistema eina link šio rekordo -500 

tūkstančių bedarbių ir realios revoliucinės situacijos, kuri gali priartėti prie šios ribos arba įvykti, nes 



tokios BEDARBIŲ MINIOS JOKIOS POLITINĖS JĖGOS NESUSTABDYS, nes tai bus ţmonių 

pasiekta emocinės būsenos dvasia ir šios neefektyvios valdymo ir administravimo sistemos 

KULMINACIJA. Manau, kad šiomis SUSIFORMAVUSIOMIS APLINKYBĖMIS pasinaudos 

radikalios besiformuojančios politinės jėgos, kurios įgijusios populiarumą visuomenėje, gali nušluoti ir 

esamas partijas, o tai bus jų krizė, kurios nesugebėjo susidoroti su šiais ekonominiais sunkumais. 

Kitaip tariant ateis valdyti Lietuvą kiti, logiškai mąstantys, energingi ţmonės, gal ir neţinomi, bet 

ţinantys ką reikia daryti ir kaip reikia daryti, kad viską pradėti nuo pradţių. Tiesiog jie kurs kitą mūsų 

Lietuvą, sugrąţindami ją iš oligarchų rankų ţmonėms atstatydami teisingumą, įvesdami kitą valdymo 

ir administravimo santvarką. Aš tuo net neabejoju. 

 

Mano kandidatavimas į LR.Vilties Prezidento postą nebuvo koks tai atsitiktinis pasirodymas VRK, aš 

ėjau ten su tikslu tam, kad būdamas kandidatu galėčiau mūsų šalies mokesčių mokėtojams pristatyti 

savo valdymo administravimo modelį ir būsimą ekonomikos planą, kuris išvestų iš šios ekonominės 

situacijos, nes tam reikalui politinių sprendimų jau nebeuţtenka, čia turi būti įvesta efektyviai veikianti 

sistema, kurią valdytų ţmogus turintis jam suteiktas galias nuo Tautos ir ţinantis kaip ir ką būtina 

daryti, turėdamas savo pagalbininkus mūsų Tautos ţmonės – kvalifikuotus specialistus. Jie būtų 

surinkti kaip savanoriai, norintys ir gebantys įvykdyti tas funkcijas tam, kad Lietuva vėl būtų klestinti 

ir stipri valstybė, nepriklausanti nuo išorinio ir vidinio politinio poveikio. 

 

Bet kadangi VRK, buvau taip sutiktas, tai dabar belieka laukti tolimesnių įvykių rinkoje, kol ateis toks 

momentas, kada visi supras jog mano siūlomas spendimas ir ekonominis kelias kuriuo aš siūlysiu eiti 

mūsų Tautai yra vienintelis - vilties, bei išsigelbėjimo kelias. Na o kol kas toliau ţiūrėsiu kaip čia vyks 

rinkoje ir ruošiuos tam momentui, kada šiai šaliai su savo loginiu mąstymu, turima administravimo 

valdymo sistema ir OSC komanda, kuri visa tai įdiegs būsiu reikalingas. Kad taip bus mūsų Lietuvoje 

aš neabejoju, tik klausimas kokią kainą turės sumokėti šios šalies ţmonės. Mano noras kovo 13 ąja 

VRK buvo, kad reikalaujamą uţstatą uţ Vilties Prezidentą sumokėtų tauta. Jis viso buvo 11600 Lt, bet 

niekas manęs neišgirdo, kai kiekvienam šios šalies gyventojui tai būtų atsiėję 11600 Lt / Lietuvos 

gyventojai = 11600 Lt / 2,6 milijonai = 0,0045 Lt. 

 

Dabar mūsų Tauta susimokės savo išgyvenimais. Galėsite kiekvienas savęs paklausti kiek jis jums per 

šią dabartinę egzistavimo valdymo sistemą ir vykdomą antikrizinį planą prarandant darbus, rinką, 

verslus pinigų kainavo. Todėl noriu visiems palinkėti, kad atėjus nustatytam laikui, maţiausiai dar 

būtumėte pasilikę 10 Litų įnašui padaryti, nes toks yra nustatytas minimalus įnašas įgyvendinant 

projektą „ Suraskim ir Išrinkim MŪSŲ ESANČIŲ TAUTŲ PREZIDENTĄ (-Ę)“ tam, kad Lietuvoje 

būtų surastas toks ţmogus.  

 

Darydamas apklausą Lietuvoje tokio kandidato neradau, todėl nusprendţiau pats save išsikelti į šį 

postą tam, kad projektas būtų įgyvendintas. Dabar beliks sulaukti tik šio projekto pabaigos, po to kai 

VRK negavusi iš manęs reikalaujamo uţstato neuţregistravo mano pateiktų dokumentų uţkirdama 

kelią siekti šio posto, paţeisdama Lietuvos Konstituciją  

 

Pagarbiai,  

 

OSC Vadovas  

 


